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Říká se, že v jednoduchosti je krása. Přesně tato věta vystihuje řadu SIMPLE, která vychází z již ne-
sčetněkrát řešeného modelu židle na bázi dřevěné skořepiny. Přesto svým originálním a elegantně 
jednoduchým řešením překvapí a potěší každé vnímavé srdce. Dynamicky tvarované područky jsou z 
masivního bukového dřeva a lze je mořit do dalších odstínů.

It is said, that there is beauty in simplicity. This sentence characterizes our SIMPLE product line, which 
is inspired by innumerably repeated model of a reception chair based on the wooden shell constructi-
on. However, its unique and elegantly simple design will surprise and please every sensitive heart. This 
product line is adjusted with the SIMPLE product line, which enforces its uniqueness and sitting com-
fort by the use resilient backrest mounted on the metal base made of metal profiles.

Man sagt, in der Einfachheit liege die Schönheit. Eben diesen Satz repräsentiert die Reihe SIMPLE, die 
schon aus dem unzähligemale wiederholtem Modell von Konferenzstühlen auf der Basis einer Holz-
schalenkonstruktion entspringt, und dennoch mit ihrer originellen und elegant-einfachen Gestaltung 
jedes Herz erfreut und überrascht. Diese Reihe wird durch die Modellvariante SIMPLE ergänzt, die die 
Originalität noch verstärkt und den Sitzkomfort mit Hilfe einer gefederten Rückenlehne, die an einem 
Metallgestell befestigt ist, erhöht. Die dynamisch geformten Armlehnen sind aus massivem Buchen-
holz, die in verschiedenen Farbtönen gebeizt werden können.
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Barové židle STRING jsou tvořeny lamelovaným sedákem a subtilní kovovou konstrukcí. Vyznačují se 
především originálním designem, který získal v roce 1999 ocenění Dobrý design DC 1999. Tyto židličky 
jsou k dispozici ve dvou velikostech a jsou nabízeny v dřevěném či čalouněném provedení. Jsou vhod-
né zejména do bytových, restauračních a barových interiérů.

STRING barstools of a unique and valuable design are composed of a lamella seat and a subtle metal 
base. These barstools would suit a home, restaurant or a bar interior.

Das originelle und prämierte Design der Barstuhlserie STRING ist geprägt von einer lamellierten Sitz-
fläche und einem grazilen Metallgestell. Ihren Einsatz findet sie vornehmlich in Wohnräumen, Restau-
rants und Bars.
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Subtilní vzhled barové židle AIRY je dán nosnou kovovou konstrukcí, která je tvořena dominantními 
předními nohami obdélníkového průřezu, které jsou ve spodní části propojené tvarovanou tyčovinou 
a ta volně přechází v nohy zadní. Samotný sedák je vyroben z tvarované bukové překližky a je doplněn 
o dva ozdobné zářezy. Tento model vynikne především při rozmístění těchto barových židlí do řady 
vedle sebe v moderně střižených kuchyních, restauracích či barech.

Delicate look of the AIRY bar chair is given by the base metal construction with dominant front legs. 
These are of a rectangle cross-section and are fitted with a shaped tube. They freely move into the 
back legs. Chair’s seat is made of shaped beech plywood and it is supplemented by two decorative 
notches. This model looks well when placed into a line in a modern kitchen, restaurant or a bar.

Sein filigranes Aussehen erhält der Barstuhl AIRY durch die Metallkonstruktion, die von dominanten 
Vorderbeinen mit rechteckigem Querschnitt gebildet ist und die im unteren Teil mit einer geformten 
Stange verbunden sind, die frei in die Hinterbeine übergehen. Die Sitzfläche selbst ist aus geformtem 
Buchenfurnier gefertigt und wird um zwei Ziereinschnitte ergänzt. Dieses Modell kommt vor allem in 
einer Reihe nebeneinander stehender Barstühle oder in modern zugeschnittenen Küchen, Restaurants 
oder Bars zur Geltung.
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